



福建中學

FUKIEN SECONDARY SCHOOL

感謝信

尊敬的樂華天主教小學校長：

您好！貴校以下的畢業生，於 2017-2018 年度就讀本校。他在校表現優秀，於上學期考試，在全級考獲首 10 名，並榮獲獎學金，實屬難能可貴。有關名單如下：

陳俊傑 (中五)

現特致函祝賀 貴校辦學成績卓越，並向 貴校致衷心的感謝。他能在校有如此傑出的表現，實有賴 貴校的悉心栽培，為其奠下良好的學業基礎，才能獲得如此成就。本人十分歡迎 貴校有更多優秀學生日後到本校升學。

如有任何查詢，歡迎致電 2578 1745 與本人或麥林盛助理校長聯絡。

祝

教安！

福建中學

吳宏基校長

二零一八年三月十九日



福建中學

FUKIEN SECONDARY SCHOOL

19 Mar, 2018

Dear Principal,

Commendation for Outstanding Student

I am pleased to share with you news of outstanding academic performance by your former student in his/her secondary education at Fukien Secondary School. The following student was ranked top 10 and awarded a scholarship in the form in the first term of the academic year 2017-2018.

CHAN CHUN KIT (S5)

I would like to express my sincere gratitude and appreciation to you and your school for nurturing such a fine student and helping him/her lay a solid academic foundation in his/her primary education. We certainly look forward to welcoming more excellent students from your school in future.

Should you have any suggestions or enquiries, please feel free to contact me or Mr. MAK Lam Shing, Assistant Principal, at 2578 1745.

With warmest regards,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'WKK', is written over a horizontal line.

NG Wang Kee
Principal